
Zápis z členské schůze ZO ČSV Opatovec, 

konané 24. 3. 2019 od 14.15 hodin v K.D. Opatovci. 

Program: 

1. Zahájení schůze 

2. Přečtení a schválení programu schůze 

3. Přečtení a schválení zápisu z minulé členské schůze 

4. Došlá pošta 

5.  Výsledky léčení 

6. Diskuze 

7. Závěr 

___________________________________________________________________________ 

1. Předseda uvítal všechny přítomné a zahájil schůzi. 

2. Přečtení návrhu na program nadcházející členské schůze. Tento byl následně 

jednohlasně schválen. 

3. Přečtení a schválení zápisu z minulé členské schůze př. Slanina 

4. Došlá pošta od minulé členské schůze př. Pešek: 

Přečtení zápisu z plenárního zasedání ze dne 14. 3. 2019.  

Seznámení s výsledky vyšetření od př. Nováka 

5. Výsledky vyšetření zimní měly na Varroázu naši organizace a okresní organizace jsme 

ponechaly kolovat, Varroa destruktor byl zjištěn u 15 vzorků (166 včelstev) a na dvou 

stanovištích byl průměr větší než 3 roztoči, na těchto stanovištích bylo provedeno 

jarní ošetření. Celkový průměr roztočů v naši ZO je 0,59. Dětřichov byl vyšetřen jako 

celek u ZO Svitavy, protože zde bylo provedeno vyšetření v rámci ochranného pásma 

na MVP s výsledkem negativní. Dále dva členové naši organizace si nechaly svá 

stanoviště vyšetřit na MVP s výsledkem negativní. 

6. Předseda přítel Pešek předal dárkový koš pí. Janě Krčmářové a př. Bohuslavu 

Stečínskému k životnímu jubileu. Poslaly jsme objednávku na nový kompresor do 

VUVČ Dol, dohodly jsme se, že objednáme dvě palety sklenic se zlatými víčkama, pro 

letní ošetření objednáme formidolové desky 340 ks a Varromed 2 ks. Dne 1.6.2019 

proběhne dětský den v Opatově, zatím není naplánovaný zájezd. Jednatel požádal 



přítomné o nahlášení případných úhynu včelstev. Dále předseda členy seznámil, že se 

jedná s krajem o možnosti plošného vyšetření na MVP – v případě finančního zajištění 

projevili všichni přítomní včelaři zájem. 

7. Závěr 

Zapsal: Václav Slanina 


